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PROTOKÓŁ NR 14/2012 

 

Z czternastej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, która odbyła się w dniu 27 marca 2012 roku w 
sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty Krystyny Jackowskiej 
– Przewodniczącej Rady Gminy. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Obrady rozpoczęto o godz. 1000 , zakończono o godz. 1215. 

 
Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………………………………. – 15 
Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności ……………………………………………………. – 15 

Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 
2. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta Gminy 
3. Pani Marianna Michalska – Skarbnik Gminy 
4. Mec. Agnieszka Wolińska – Radca Prawny 
5. Pan Zbigniew Deptuła – Starosta Makowski 
6. Pani Barbara Karol – Ośrodek Doradztwa Rolniczego w Makowie Maz. 
7. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie …………………………………. – 32 
8. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, goście w liczbie …………………………. – 7 

 
 

PRZEBIEG OBRAD: 
 
Ad.pkt.1 
 
 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich 
radnych, sołtysów (załącznik do protokołu) oraz zaproszonych gości (załącznik do protokołu). 
 Na podstawie listy obecności (załącznik) stwierdziła quorum władne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 
 
Ad.pkt.2  
 

Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska - w dniu 16 marca 2012 roku wpłynęło pismo 
od rodziców uczniów Publicznej Szkoły Podstawowej w Romanowie, ale nie wymaga ono odrębnej 
uchwały i będzie omawiane w wolnych wnioskach. Natomiast w związku z wnioskiem z dnia 22 marca 
2012 roku sołtysa wsi Tłucznice w sprawie rezygnacji z pełnienia funkcji sołtysa (odczytanie pisma), 
proponuję wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 16 – podjęcie uchwały w sprawie wyborów 
uzupełniających sołtysa we wsi Tłucznice. 

Głosowanie:  
15 osób –„ za” wprowadzeniem zmiany do porządku obrad. 
Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska odczytała porządek dzienny obrad po 

zmianach.    
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Następnie radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek dzienny w brzmieniu: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XIII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy  w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012-2017. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na 
lata 2012-2017. 

8. Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Karniewo na 2012 rok. 
 a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Karniewo na 2012 rok. 

9. Wyodrębnienie funduszu sołeckiego w gminie na 2013 rok. 
a) Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego w gminie na 2013 rok. 

10. Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganie bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Karniewo w 2012 roku. 
a) Podjęcie uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Karniewo w 2012 roku. 
11. Plan odnowy miejscowości Szwelice. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu odnowy miejscowości Szwelice.” 
12. Projekt systemowy „Kobiety myślą o jutrze” 

a) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Karniewie projektu systemowego „Kobiety myślą o jutrze” 
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet VII Promocja integracji społecznej, Poddziałanie 7.1.1 
„Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej”. 

13. Przyjęcie sprawozdania z wykonania „Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii ” za 2011 rok. 

14. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy Karniewo 
za 2011 rok. 

15. Informacja dotycząca studium zagospodarowania przestrzennego w Gminie Karniewo. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyborów uzupełniających we wsi Tłucznice. 
17. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
18. Wolne wnioski i zapytania. 
19. Zamknięcie obrad. 
 
Ad.pkt.3 
 
 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że protokół z poprzedniej  sesji 
jest do wglądu w biurze Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag i wniosków co do treści. Ponieważ nikt z 
radnych nie zgłaszał żadnych uwag, jednogłośnie i bez odczytywania przyjęto protokół z XIII 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 

 
Głosowanie:  
15 osób –„ za” przyjęciem protokołu z XIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 

 



3 
 

Ad.pkt.4 
 

Pan Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy przedstawił informację o swojej działalności  
w okresie międzysesyjnym (załącznik do protokołu). 

Radni w przedmiotowej sprawie uwag nie wnosili. 
 
Ad.pkt.5 
 

Przewodniczący komisji rady przedstawili ustne informacje o działalności poszczególnych 
komisji w okresie międzysesyjnym. 

Radna Barbara Kuczyńska, Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw 
Socjalnych – komisja odbyła posiedzenie 14 marca 2012 roku, na którym zostały omówione projekty 
uchwał: w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012 – 2017,  w 
sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2012r., w sprawie funduszu sołeckiego w 
gminie na 2013 rok, w sprawie wprowadzenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Karniewo w 2012 roku, w sprawie 
zatwierdzenia „Planu odnowy miejscowości Szwelice”, w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez 
Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Karniewie projektu systemowego „Kobiety myślą o jutrze” 
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki, Priorytet VII Promocja integracji społecznej, Poddziałanie 7.1.1 „Rozwój i 
upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej”. Przyjęto sprawozdanie z 
wykonania „Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i 
przeciwdziałania narkomanii ” za 2011 rok, sprawozdanie z realizacji Gminnego Planu Gospodarki 
Odpadami dla Gminy Karniewo za 2011 rok, informację o funkcjonowaniu GBP i GOK w Karniewie za 
2011 rok, informację dotyczącą studium zagospodarowania przestrzennego w gminie Karniewo. 
Opracowano również projekt harmonogramu zadań inwestycyjnych w zakresie modernizacji i 
przebudowy dróg na lata 2012-2014. Materiały po analizie przyjęto. 

Radny Zbigniew Kacprzak, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – komisja odbyła posiedzenie 14 marca 
2012 roku, na którym zostały omówione projekty uchwał: w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012 – 2017,  w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 
budżetowej na 2012r., w sprawie funduszu sołeckiego w gminie na 2013 rok, w sprawie 
wprowadzenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Karniewo w 2012 roku, w sprawie zatwierdzenia „Planu odnowy 
miejscowości Szwelice”, w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Karniewie projektu systemowego „Kobiety myślą o jutrze” współfinansowanego z 
Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet VII 
Promocja integracji społecznej, Poddziałanie 7.1.1 „Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji 
przez ośrodki pomocy społecznej”. Przyjęto sprawozdanie z wykonania „Gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii ” za 2011 rok, 
sprawozdanie z realizacji Gminnego Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy Karniewo za 2011 rok, 
informację o funkcjonowaniu Gminnej Spółki Wodnej, informację dotyczącą studium 
zagospodarowania przestrzennego w gminie Karniewo. Opracowano również projekt harmonogramu 
zadań inwestycyjnych w zakresie modernizacji i przebudowy dróg na lata 2012-2014. Materiały po 
analizie i omówieniu przyjęto. 
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Radny Marcin Chrzanowski, Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – 
komisja odbyła posiedzenie 15 marca 2012 roku, na którym zostały omówione projekty uchwał: w 
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012 – 2017,  w sprawie 
wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2012r., w sprawie funduszu sołeckiego w gminie na 
2013 rok, w sprawie wprowadzenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Karniewo w 2012 roku, w sprawie 
zatwierdzenia „Planu odnowy miejscowości Szwelice”, w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez 
Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Karniewie projektu systemowego „Kobiety myślą o jutrze” 
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki, Priorytet VII Promocja integracji społecznej, Poddziałanie 7.1.1 „Rozwój i 
upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej”. Przyjęto sprawozdanie z 
wykonania „Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i 
przeciwdziałania narkomanii ” za 2011 rok, sprawozdanie z realizacji Gminnego Planu Gospodarki 
Odpadami dla Gminy Karniewo za 2011 rok, informację dotyczącą składanych deklaracji na podatek 
od nieruchomości w 2012 roku., informację dotyczącą studium zagospodarowania przestrzennego w 
gminie Karniewo. Opracowano również projekt harmonogramu zadań inwestycyjnych w zakresie 
modernizacji i przebudowy dróg na lata 2012-2014. Materiały po analizie i omówieniu przyjęto. 

Radny Mariusz Sieńkowski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – komisja odbyła posiedzenie 
w dniu 21 lutego 2012 roku, na którym zapoznano się z dokumentacją dotyczącą budowy biogazowni 
w Gminie Karniewo oraz opracowano sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2011 roku. 

 
Ad.pkt.6 
  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska zaprosiła wszystkich obecnych na Sesji na 
występ uczniów Zespołu szkolno – Przedszkolnego, po zakończeniu obrad, a następnie poprosiła 
radnych o zgłaszanie interpelacji. 

Radny Marcin Chrzanowski – odczytał pismo mieszkańców Czarnostowa Polesie, dotyczące 
remontu oraz utwardzenia dróg. 

Radna Barbara Kuczyńska – czy jest już opinia dotycząca likwidacji szkoły w Romanowie oraz 
Zespołu? Ponawiam prośbę o zamontowanie barierki na ulicy Parkowej. 

Radna Jadwiga Witkowska – na czym mają polegać pomiary geodezyjne w naszych 
miejscowościach? Przy wyjeździe od strony mostu na drogę powiatową w Czarnostowie jest za 
szeroka łezka, trzeba coś z tym zrobić, bo często dochodzi tam do wypadków. 

Radny Andrzej Chełchowski – korzystając z obecności Pana Starosty chciałbym zwrócić uwagę 
na źle zamontowane przepusty przy drodze powiatowej oraz zapytać, czy wiadomo coś na temat 
zmiany w podziale okręgu wyborczego ostrołęcko – siedleckiego? 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – odpowiedzi będą udzielane w punkcie 17. 
 
Ad.pkt.7 
 
 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
na lata 2012-2017 zostały bardzo szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji. Prosimy o 
odczytanie projektu uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012-2017 (załącznik do 
protokołu). 
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Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

 
Uchwała Nr XIV/64/2012 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Karniewo na lata 2012-2017 została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.pkt.8 
 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do dalszego porządku obrad, 
prosimy Panią Skarbnik o wyjaśnienie zmian w budżecie gminy.  

Skarbnik Gminy, Marianna Michalska – tak jak przewidywaliśmy, wystąpiła potrzeba 
wprowadzenia nowych zmian w budżecie gminy w związku z obniżeniem ceny żyta, a także w związku 
ze zmniejszeniem subwencji dla Gminy Karniewo. 

Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok (załącznik do protokołu). 

Radna Dorota Grabowska – czy te 10 tys. to jest na remont świetlicy w Zakrzewie? 
Skarbnik Gminy, Marianna Michalska – tak. 
Głosowanie: 
14 radnych –„ za” przyjęciem uchwały 
1 radna – „wstrzymała się” od głosu.  
 
Uchwała Nr XIV/65/2012 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok została podjęta 

większością głosów. 
 
Ad.pkt.9 

Wyodrębnienie funduszu sołeckiego w gminie na 2013 rok. 
Radna Jadwiga Witkowska – czy w ramach funduszu możemy wykonywać tylko to, co jest 

zapisane w protokole, czy można cos innego? 
Wójt Gminy, Michał Jasiński – to co w protokole. 
 

Ad.pkt.9 a) 
 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
wyodrębnienia funduszu sołeckiego w gminie na 2013 rok. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

Uchwała Nr XIV/66/2012 w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego w gminie na 2013 
rok została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad.pkt.10.  

Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganie bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Karniewo w 2012 roku. 
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Zastępca wójta, Grzegorz Cesarski – ostateczna wersja uchwały różni się od tej, którą 
otrzymaliście państwo na posiedzeniach komisji. Zmiany dotyczą wykreślenia zagadnienia czipowania 
zwierząt, ponieważ koszt ich jest zbyt wysoki, a jednocześnie miałoby to sens, gdyby sąsiednie gminy 
również rozpoczęły taka praktykę. Wykreślony jest też zapis dotyczący dzikich zwierząt, ponieważ 
ustawa ich nie obowiązuje.  

 
Ad.pkt.10 a) 
 

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie Gminy Karniewo w 2012 roku (załącznik do protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

Uchwała Nr XIV/67/2012 w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Karniewo w 2012 roku 
została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad.pkt.11 

Plan odnowy miejscowości Szwelice. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – uchwała ta została szczegółowo omówiona na 

posiedzeniach komisji. 
 
Ad.pkt.11 a) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu odnowy miejscowości Szwelice.” 
Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 

zatwierdzenia „Planu odnowy miejscowości Szwelice” (załącznik do protokołu). 
Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

Uchwała Nr XIV/68/2012 w sprawie zatwierdzenia „Planu odnowy miejscowości Szwelice” 
została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.12 
 

Projekt systemowy „Kobiety myślą o jutrze” 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – uchwała ta została szczegółowo omówiona na 

posiedzeniach komisji. 
 
Ad.pkt.12 a) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Karniewie projektu systemowego „Kobiety myślą o jutrze” współfinansowanego z 
Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet VII 
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Promocja integracji społecznej, Poddziałanie 7.1.1 „Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji 
przez ośrodki pomocy społecznej”. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na realizację przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Karniewie projektu 
systemowego „Kobiety myślą o jutrze” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet VII Promocja integracji społecznej, 
Poddziałanie 7.1.1 „Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej” 
(załącznik do protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

Uchwała Nr XIV/69/2012 w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminny Ośrodek 
Pomocy Społecznej w Karniewie projektu systemowego „Kobiety myślą o jutrze” 
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki, Priorytet VII Promocja integracji społecznej, Poddziałanie 7.1.1 „Rozwój i 
upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej” została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.13 
 

Przyjęcie sprawozdania z wykonania „Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii ” za 2011 rok. 

 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – wszyscy radni zapoznali się z treścią 
sprawozdania, zostało ono bardzo szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji. Czy są jakieś 
pytania dotyczące sprawozdania? 

Brak pytań. 
 

Ad.pkt.14 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy 
Karniewo za 2011 rok. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – wszyscy radni zapoznali się z treścią 
sprawozdania, zostało ono bardzo szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji. Czy są jakieś 
pytania dotyczące sprawozdania? 

Brak pytań. 
 

Ad.pkt.15 

Informacja dotycząca studium zagospodarowania przestrzennego w Gminie Karniewo. 
Wójt Gminy, Michał Jasiński – w zakresie studium zagospodarowania przestrzennego wiemy, 

że wiele spraw się zdeaktualizowało i jest konieczność wprowadzenia zmian w studium. Sam proces 
trwa bardzo długo. Mamy już ostatnie opinie i przystępujemy do następnego etapu prac. Wszystkie 
zmiany będą wyłożone do wglądu dla mieszkańców. 

 
Ad.pkt.16 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyborów uzupełniających sołtysa we wsi Tłucznice. 
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Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – czy ktoś z radnych chce zabrać głos? Jeśli nie, 
to prosimy o odczytanie uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
wyborów uzupełniających we wsi Tłucznice (załącznik do protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

 
Uchwała Nr XIV/70/2012 w sprawie wyborów uzupełniających we wsi Tłucznice została 

podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.pkt.17 
 

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – Dziękuję sołtysowi Tłucznic za pełnienie funkcji, ale szanujemy 

jego decyzję i przyjmujemy rezygnację.  
Nawiązując do pisma mieszkańców Czarnostowa Polesie chciałbym poinformować, że na 

posiedzeniach komisji opracowaliśmy harmonogram remontów i asfaltowania dróg w gminie i 
Czarnostów Polesie jest tam ujęty. 

Mamy nadzieje, że pozyskamy środki od inwestora biogazowni, mamy na razie ustalenia 
ustne w zakresie dojazdu do biogazowni. 

W najbliższym czasie będą prowadzone prace geodezyjne w niektórych miejscowościach, 
gdzie zaistniała taka konieczność. 

W zakresie likwidacji szkoły w Romanowie mamy już opinię Kuratorium Oświaty i jest to 
opinia pozytywna. Odnośnie Zespołu jeszcze nic nie wiadomo. 

Drogi, które są na gwarancji będą w najbliższym czasie naprawiane, zorientuję się również na 
jakim etapie jest sprawa zamontowania barierki. 

Starosta Zbigniew Deptuła – dziękuję za zaproszenie. Odpowiadając na pytanie dotyczące 
prac geodezyjnych na terenie powiatu, to jest to obowiązek ustawowy, realizowany wspólnie z 
Marszałkiem Województwa i ma na celu aktualizację budynków i stanu faktycznego w powiecie. 
Wiąże się to ze zmianą podatków a jednocześnie jest to konieczne przy inwestycjach i spowoduje 
ułatwienie pracy przy ich realizacji. 

Wyjazd od strony mostu w Czarnostowie jest zgodny z projektem, ale przyjrzymy się temu 
wyjazdowi. W przypadku przepustów, to ich umocowania są również zgodne z projektem, jednak 
proszę o rozwagę i zgłaszanie nieprawidłowości i uszkodzeń. 

Na temat okręgów nic mi nie wiadomo w tej sprawie, aby coś miało ulec zmianie. 
W sprawie inwestycji na 2012 rok, to planowany jest wniosek na przebudowę mostu w 

Łukowie, ponieważ to nasz jedyny most w ciągu dróg powiatowych a teraz jest szansa na uzyskanie 
dofinansowania. Jednocześnie z tą inwestycją będzie realizowana inwestycja od Zarąb do Makowa 
Mazowieckiego. Będą też malowane pasy na drodze od Mosak do Gościejewa. 

 
Ad.pkt.17 
 

Wolne wnioski i zapytania 
Zastępca wójta Grzegorz Cesarski – wszyscy sołtysi dostali informację dotycząca zbiórki 

zużytego sprzętu RTV AGD. 
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Pani Barbara Karol, Ośrodek Doradztwa Rolniczego w Makowie Mazowieckim przedstawiła 
nowego pracownika ODR na teren Gminy Karniewo oraz zaprosiła rolników do współpracy. 

Dyrektor GOK w Karniewie zaprosił na „Misterium Męki Pańskiej” 1.04.2012 r. w Sali OSP w 
Karniewie.  

Przewodnicząca Rady Rodziców ze Szkoły Podstawowej z Romanowa – w związku z likwidacją 
naszej szkoły prosimy jeszcze raz o przemyślenie sprawy filii. Mamy informacje dotyczące 
oszczędności, nie trzeba zatrudniać dyrektora szkoły, może nie być sekretariatu, można ograniczyć 
etat sprzątaczki. Chcemy aby szkoła istniała, ponieważ tu mamy bliżej i jest bezpieczniej. Wiemy, że 
do każdej szkoły są dokładane pieniądze, do przedszkola uczęszcza dużo dzieci a rodzice między 
innymi ze Słoniaw zobowiązują się do posłania dzieci do szkoły w Romanowie.  

Sołtys Słoniaw – absolutnie nie, dzieci ze Słoniaw nigdy nie chodziły do szkoły w Romanowie i 
raczej nie będą chodzić, bo do Makowa mają bliżej i jest tam lepsza oferta. 

Sołtys Romanowa – nie mamy świetlicy, gdzie będą zebrania wiejskie?  
Mieszkanka Romanowa – szkoła nie jest instytucją do zarabiania pieniędzy a do edukacji. W 

innych gminach są filie. 
Sołtys Chełch Kmiecych – kiedyś podjęto uchwałę o remoncie, a teraz szkoła jest 

likwidowana. 
Rodzice ze szkoły w Romanowie – poziom nauki jest wysoki, jak zamkniecie szkołę nie będzie 

boiska, w Zakrzewie nie ma nawet przystanku. 
Radna Jadwiga Witkowska – państwo nie zwracajcie się do wójta tylko do rady, ponieważ tu 

rada decyduje a Wójt tylko jest wykonawcą uchwały. 
Sołtys Obiecanowa – nie wińcie wójta czy rady, sytuację tą wymusiło państwo, które nakłada 

na gminy coraz więcej zadań a nie daje na nie pieniędzy. 
Sołtys Żabina Łukowskiego – chciałabym zaprosić Wójta i Przewodniczącą na zebranie do nas, 

ponieważ mamy problem z przepustami i drogą. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – prosimy o ustalenie terminu spotkania w Żabinie Łukowskim. 

Odnośnie planowanej likwidacji szkoły w Romanowie, to mogę zapewnić, że wszystkie wnioski 
rodziców będą uwzględnione. Trzy razy rozmawialiśmy z rodzicami uczniów na temat filii czy 
stowarzyszenia. Jeśli jeszcze jest taka potrzeba, to możemy spotkać się kolejny raz, nie uchylamy się 
od rozmów. Analizowaliśmy liczbę dzieci, za 2-3 lata i tak będzie sytuacja kiedy w rocznikach będzie 
po 2-3 dzieci. Na następnej sesji będziemy podejmowali uchwałę w sprawie likwidacji. Kuratorium 
Oświaty dało nam pozytywną opinię dotyczącą likwidacji szkoły.  

Jeśli chodzi o świetlicę, to mamy 36 sołectw a tylko 11 świetlic na terenie gminy, a tam gdzie 
nie ma świetlicy nie ma problemu i zebrania, na które przychodzi po kilka osób są organizowane u 
sołtysów. Zapewniam, że budynek nie będzie sprzedany, na budynek szkoły w Łukowie do tej pory nie 
ma chętnych. Wszędzie Wieloletnia Prognoza Finansowa obniża możliwości zaciągania kredytów, 
Karta Nauczyciela podwyższa koszty utrzymania szkół, rząd daje podwyżki nauczycielom, ale za tym 
nie idą pieniądze. Nakładane są na organy prowadzące ciągle nowe obowiązki, a pieniędzy na to nie 
dostajemy.  

Most w Obiecanowie będzie remontowany. Nasz wniosek został pozytywnie rozpatrzony, ale 
co z tego, kiedy nie starczyło pieniędzy i musimy wykonać remont we własnym zakresie. 

Wracając do porównania oszczędności wynikających z wyliczeń rodziców, to nie ma tam 
uwzględnionych odpraw i są to tylko suche wyliczenia, które wielu aspektów nie uwzględniają. W 
innych gminach jest ten sam problem co u nas i też są likwidacje. 

Radna Dorota Grabowska – na samorządy zleca się ciągle nowe prace, ale na nauczycieli też 
nakładane są ciągle nowe, dodatkowe zadania. 
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Po wyczerpaniu porządku dziennego  - Ksiądz proboszcz życzył wszystkim obecnym zdrowych 

i wesołych świąt, do życzeń dołączył się Wójt Gminy Michał Jasiński i Przewodnicząca Rady, Pani 
Beata Jackowska, następnie dziękując wszystkim za uczestnictwo w sesji, zamknęła obrady XIV 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
                         
  Beata Krystyna Jackowska 

 
 
 
 
 
Protokołowała:  
Justyna Szczesna 


